
PROTOKÓŁ Nr 27/18
z posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie 

z dnia 20 września 2018 r.

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji, co stanowi o prawomocności obrad
- lista obecności w załączeniu.

Ponadto w posiedzeniu komisji udział wzięli:
-lista obecności w załączeniu.

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie  Miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  miasta
Augustowa „Złoże borowiny – Silikaty”.



2. Omówienie prac związanych z realizacją budowy ścieżki kinezoterapii.
3. Sprawy różne. 

Posiedzenie Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie otworzyła  Pani Sylwia
Bielawska  -  Przewodnicząca  Komisji  Uzdrowiskowej.   Przedstawiła  proponowany
porządek obrad. /0:01/.

Pani Sylwia Bielawska - Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej poprosiła Panią Joannę
Wielgat  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki  Nieruchomościami  o  omówienie
Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa „Złoże borowiny –
Silikaty” /0:01/.

Ad. pkt 1
Zaopiniowanie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa
„Złoże borowiny – Silikaty”.

Pani Joanna Wielgat – Wydział Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/0:32/.

W dyskusji zabrali głos:
W dyskusji  osoba zabrała  głos,  ale  jej  wypowiedź   nie  została  zarejestrowana z  powodu
wyłączonego mikrofonu /2:38/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /2:39/.

W dyskusji  osoba zabrała  głos,  ale  jej  wypowiedź   nie  została  zarejestrowana z  powodu
wyłączonego mikrofonu /3:13/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /3:16/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:17/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /3:27/.

Pani Anna Kowalczuk – Wydział Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
zabrała głos w dyskusji, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /3:53/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /3:56/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /4:11/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:12/.

Osoby  zabrały  głos  w  dyskusji,  ale  ich  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /4:12/.



Pan Radny Dariusz Ostapowicz /4:15/.

Osoby  zabrały  głos  w  dyskusji,  ale  ich  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /4:17/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /4:20/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /4:46/.

Pani Joanna Wielgat – Wydział Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/5:10/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /5:35/.

Pani Joanna Wielgat – Wydział Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/6:00/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /6:07/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /6:50/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /7:25/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /7:36/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /8:15/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /9:15/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /9:36/.

Pani  Anna  Kowalczuk  –  Wydział  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /10:33/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /10:35/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej  zapytała czy ktoś ma
jeszcze pytania w sprawie ww. projektu uchwały  /10:40/.

Pan Zbigniew Plak – Naczelny lekarz Uzdrowisk Województwa Podlaskiego /11:03/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /11:58/.

Pan Zbigniew Plak – Naczelny lekarz Uzdrowisk Województwa Podlaskiego /13:25/.



Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej /14:58/.

Pan Zbigniew Plak – Naczelny lekarz Uzdrowisk Województwa Podlaskiego /15:16/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /18:40/.

Pan Zbigniew Plak – Naczelny lekarz Uzdrowisk Województwa Podlaskiego /18:43/.

Osoby  zabrały  głos  w  dyskusji,  ale  ich  wypowiedź  nie  została  zarejestrowana  z  powodu
wyłączonego mikrofonu /19:06/.

Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej Rozwoju poddała pod
głosowanie projekt uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
miasta  Augustowa  „Złoże  borowiny  –  Silikaty”.  W wyniku  przeprowadzonego  jawnego
głosowania Komisja Uzdrowiskowa jednogłośnie 4 głosami za wyraziła pozytywną opinię na
temat projektu uchwały w ww. sprawie /19:10/.

Ad. pkt 2 
Omówienie prac związanych z realizacją budowy ścieżki kinezoterapii. 

Ad. pkt 2
Sprawy różne.

Pani  Sylwia  Bielawska  –  Przewodnicząca  Komisji  Uzdrowiskowej podziękowała
wszystkim obecnym za przybycie i ze względu na brak merytorycznego pracownika nie został
omówiony  punkt  2  pn:  „Omówienie  prac  związanych  z  realizacją  budowy  ścieżki
kinezoterapii” oraz punkt 3 „Sprawy różne”. Pani Przewodnicząca Komisji Uzdrowiskowej
zamknęła posiedzenie Komisji Uzdrowiskowej  /25:00/.

Protokołowała:                                                                             Przewodniczyła:
                                                                                                       Przewodnicząca
/Aleksandra Maciejewska/ Komisji Uzdrowiskowej RM
                                                                                                      Sylwia Bielawska

Członkowie Komisji: 
Tomasz Dobkowski
Magdalena Śleszyńska
Dariusz Ostapowicz

                                                              
                      

                                                              
Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk stanowi załącznik do niniejszego protokołu.


